
 
 

Hej 
Trots Coronarestrektioner tyckte jag att vi lyckades få till en trevlig och givande första träff 

där alla förutom Bengt hade möjlighet att närvara. 

 

2020 10 27 Huvudpunkter  

 
✓ Vi gick igenom ett förslag på hur trädgruppen skall arbeta och samtliga fick i uppgift att 

se över förslaget till vår nästa träff. 

✓ Alla fick en karta över området för att säkerställa vilka ägor som tillhör Tådås Väg och 

Samfällighetsförening. 

✓ Vi vidrörde även en annan uppgift, som ligger mej varmt om hjärtat och det är att göra 

området ännu attraktivare och trevligare, både för oss som bor här och för besökare. 

Detta fick var och en i uppdrag att tänka igenom och gärna återkomma med idéer. 

✓ Jag fick i uppdrag att ta fram en lista på trädgruppens sammansättning med namn, 

telefonnummer, adress osv.  

 

Vi avlutade mötet med att bestämma vår nästa träff. Då är tanken att vi skall gå en runda i 

området och eventuellt fastställa gruppens arbetsuppgifter. 

 

Vi ses på ”Midsommarängen”, om vädret tillåter  

Lördagen den 21 november kl. 11 

 
Bilagor: Trädgruppen, namn och adress mm samt förslag på arbetsuppgifter 

 

 


